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1 § Inledning

Mötet inleddes av Hanna med bön.

2 § Föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom.

3 § Avhopp och ev. fyllnadsval

Emma Goding har valt att lämna sin plats i Ungdomsrådet på grund av tidsbrist. Resterande 
Ungdomsrådet tycker det skulle vara bra med en till ledamot. Hanna kollar med en tilltänkt 
person. Annars skickas frågan vidare till valberedningen med ytterligare förslag och tankar.

4 § Genomförda arrangemang

JS-helger har genomförts i Skellefteå, på Vasakåren och i Malmö. Nästan 200 personer 
deltog totalt. Ledarna fick be med 15 barn till frälsning. Värdkårerna var fantastiska. Det var 
hög nivå på tema, undervisning, efterrätt och goodie bags.

I Malmö fick inte alla plats att sova. Högst 60 personer kanske är lagom, men att det kom 
så många visar att det finns ett behov. Jennie ordnar rapporter.

5 § Kommande arrangemang

Inte så många har anmält sig till Wintercamp i Gävle. I nuläget är 22 anmälda vilket betyder 
kanske 35 deltagare. Vi hoppas på fler. Programmet känns väldigt bra. Det kommer vara ett 
antal olika workshops. En apologet kommer och talar.

6 § Information från programkontoret

Sara Högdahl har börjat jobba 40 procent efter sin mammaledighet.

En kurs i social rättvisa, riktad till ungdomar, kommer att spelas in och ska kunna användas 
ute på kårerna. Den ska bli klar under sommaren så att den kan användas i höst.

Jennie deltog då European Territory Youth Secretary Network (ETYSN) sammanträdde i 
Bukarest. Det var mycket roligt, fint och bra. Det pratades om vad som händer i de olika 
territorierna. Det föreslogs att ungdomskonferensen EYE ska hållas 7–10 augusti 2025 i 
Nederländerna. Salvation Army European Scout and Guide Network (SA ESGN) har ställt sig 
till förfogande att hjälpa till med EYE. ETYSN och ESGN ska hålla gemensamt sammanträde
1–3 november 2024.

Jennie deltog även på generalscout-möte i veckan som gått. Förslag till omorganisation som 
kommer att läggas fram vid Demokratijamboree 2025 diskuterades.

7 § Scout

a. SA ESGN

Hanna åkte till årsmötet för SA ESGN i Warsawa, men missade stora delar av förhandlingarna 
på grund av ett försenat flyg. Hon kunde ändå redovisa en kartläggning över sociala medier 
som hon fått uppdrag att ta fram under förra årsmötet. Kartläggningen användes för att 
lägga upp en plan för hur SA ESGN ska använda sociala medier. Det beslutades att 
Facebook-sidan kommer vara kvar, men det kommer också startas ett Instagramkonto i 
Nederländernas regi. Ett internationellt FA-scoutmärke som planerades ligger nu på IHKs 
bord då inget av de förslag som tagit fram gillades. De gamla märkena kommer att tryckas 
om. Om man är intresserad av sådana märken kan man ta kontakt med Hanna. 

Under helgen mötte deltagarna ett 20-tal lokala scouter och var ute i Warsawa på spårning. 
Gruppen som Hanna ledde klarade inte uppgiften, men lärde sig massor. Till exempel att 



man måste samarbeta. Norska FA kommer att ha scoutläger 29 juni–6 juli 2024 nästa 
sommar och Sverige är inbjudna, men det finns inga planer på att delta.

Nederländerna har börjat planering för Jamboree 2027. De letar just nu efter ett LÄKO.

b. Scoutläger 2025

Hanna ska kolla runt bland kårerna efter åsikter om när scoutlägret 2025 ska hållas. 
Respons efter lägret i somras säger att det kanske är bättre senare under sommaren. Datum 
för Scoutläger 2025 kommer att diskuteras vid nästa sammanträde.

c. Redo att leda 2024

Planeringsträffen i oktober inför Redo att leda 2024 blev inställd då varken plats eller datum 
för evenemanget var klart. Inget nytt har blivit bestämt, så evenemanget det lär inte bli av.

7 § Övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

8 § Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde hålls digitalt den 26 februari kl. 18.

9 § Avslutning

Mötet avslutades med bön.

Erik Flink
Sekreterare


